
                                      Zápisnica zo zasadnutia  

                     obecného  zastupiteľstva v Dúbravke 

                                     zo dňa 14.03.2024 

 

Prítomní: starosta obce: Ing. Stanislav Bajužik 

                   Členovia OZ: Ing. Miroslav Bajužik, Viliam Červenák, Ing. Mária Čurmová,  

                                           Bc. Daniela Hüblerová, Mgr. Peter Novák, Mgr. Lukáš Šaffo 

                  Hlavný kontrolór: Ing. Jozef Figľar 

                  Pracovníčka OcÚ: Eva Viselková 

Neprítomný: Radovan Melník 

 Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa, určenie navrhovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnení uznesení 

4. Záverečný účet obce 2023 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2023 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 

7. Kúpa zariadenia do kuchyne KD (panvica na vysmážanie) -  schválenie 

8. Schválenie dotácie od MF SR – kúpa umývačky riadu s príslušenstvom do kuchyne 

KD – schválenie 

9. Žiadosti o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce – informácia 

10. Rôzne – a) vytriedenie odpadov za rok 2023, 

               b) podanie žiadosti na rekonštrukciu a zateplenie MŠ cez výzvu SIEA 

           - kultúrnospoločenské podujatia – zhodnotenie a príprava nasledujúcich 

      11. Návrh na uznesenie 

      12. Záver 

 

 K jednotlivým bodom programu: 

1. Otvorenie zasadnutia: starosta obce privítal všetkých prítomných členov a zároveň 

ospravedlnil neprítomného poslanca R. Melníka. Pri účasti 6 poslancov, skonštatoval, 

že zasadnutie je uznášaniaschopné a oboznámil poslancov s programom zasadnutia 

a spýtal sa, či poslanci chcú do programu niečo doplniť. Prihlásila sa poslankyňa Ing. 

Mária Čurmová a vzdala sa mandátu poslankyne OZ v Dúbravke. Poďakovala sa 

prítomným, starosta tak isto poďakoval Ing. M. Čurmovej za prácu, ktorú vykonávala 

pre obec v predchádzajúcich obdobiach a následne Ing. Mária Čurmová opustila 

rokovanie. Starosta oznámil poslancom, že na najbližsom zasadnutí zloží sľub 

poslanca nasledujúci kandidát podľa výsledkov volieb, ktorým je Ing. Marek Gaľa. 



2. Zapisovateľka – Ľ. Vartašová, 

Navrhovateľ – Ing. Miroslav Bajužik, 

Overovatelia -  Mgr. Peter Novák, Bc. Daniela Hüblerová 

 

3. Kontrola plnenia uznesení – priebežne sa plnia . 

 

4. Záverečný účet obce  2023: pracovníčka obce p. Eva Viselková oboznámila poslancov 

so záverečným účtom a reagovala na otázky poslancov. 

 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k záverečnému účtu obce za rok 2023: 

Hlavný kontrolór na základe predloženého záverečného účtu obce 2023 podal kladné 

stanovisko so záverečným výrokom: „V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy odporúčam obecnému zastupiteľstvu uzatvoriť 

prerokovanie záverečného účtu obce Dúbravka za rok 2023 výrokom: 

“Celoročné hospodárenie schvaľujem bez výhrad a súčasne schvaľujem Záverečný 

účet obce Dúbravka za rok 2023 bez pripomienok.“ 

Poslanci schválili záverečný účet bez výhrad a zároveň schválili použitie prebytku 

rozpočtového hospodárenia v sume 32 312,82 € na tvorbu rezervného fondu. 

 

6. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024: p. E. Viselková oboznámila poslancov s rozpočtovým 

opatrením, ktoré sa má dotknúť niektorých stredísk, napr. údržba svadobky, domu 

smútku, zvýšenie mesačného poplatku za plyn v dennom stacionári. Poslanci schválili 

rozpočtové opatrenie č. 1/2024. 

 

7. Kúpa zariadenia do kuchyne KD (panvica na vysmážanie): starosta informoval po 

spoločnom prejednaní s poslancami o potrebe zakúpenia panvice na vysmážanie. 

Poslanci zakúpenie schválili. 

 

8. Schválenie dotácie od MF SR – kúpa umývačky riadu s príslušenstvom do kuchyne 

KD – schválenie: starosta obce oznámil poslancom, že vo februári bolo výjazdové 

zasadnutie vlády SR v Michalovciach, ktorá stanovila podmienky na dotáciu pre obce. 

Po splnení požiadaviek, vláda schválila pre našu obec sumu 5 000,- eur na kúpu 

umývačky riadu s príslušenstvom do kuchyne KD. Všetci poslanci  schválili kúpu 

umývačky riadu. 

 

9. Žiadosti o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce – informácia: Starosta obce 

informoval poslancov o doručení žiadostí o odkúpenie pozemkov vo vlastníctve obce: 

 

- Prvá žiadosť je od p. Emílie Harčarikovej o odkúpenie pozemku dvora v okolí jej 

domu. Pozemok je vo vlastníctve obce a žiadateľka chce odkúpiť priľahlý  dvor 

tak,  ako ho roky užíva. 

- Druhá žiadosť je od p. Dudášovej, ktorá vlastní pozemok na ulici za obecným 

úradom. Je majiteľkou 9/10 pozemku a 1/10 vlastní obec. Jedná sa o cca 300 m2. 

- Tretia žiadosť je od p. Romančáka. Má záujem o odkúpenie pozemku medzi 

cestou a tokom Duše na pravej strane pred komanickým mostom. Je to pozemok 

zarastený náletovými drevinami, kde bol navážaný návoz pri čistení rybníka. 



Starosta poslancom vysvetlil, za akých podmienok môže dôjsť k odpredaniu 

majetku v rámci prijatých zásad hospodárenia s majetkom obce. 

 

10. Rôzne: starosta informoval poslancov o vytriedení odpadov za rok 2023, úroveň 

vytriedenia bola  56,94 %. Podali sme žiadosť na environmentálny fond, zo získanej 

investície by sa zakúpili zase kuka nádoby. 

 

- Zateplenie MŠ – zaslanie žiadosti o nenávratný finančný príspevok cez Slovenskú 

inovačnú a energetickú  agentúru. 

- Akcie ako privítanie Nového roka, Obecný ples, oslava MDŽ prebehli 

k spokojnosti všetkých. Najbližšie bude súťaž vo varení gulášu 13.07.2024 

a naplánovaná je aj Septembrovica na 29.09.2024.  

- Po výrube stromov pri detskom ihrisku gréckokatolíckou cirkvou, ako majiteľom, 

sme sa s vlastníkom priľahlej nehnuteľnosti dohodli na dočasnom osadení 

verejného osvetlenia na jeho plot. Do budúcna sa bude riešiť osvetlenie aj 

s rekonštrukciou chodníka. 

- V dome smútku sa toho roku plánuje výmena žalúzií, skrátenie výšky lavíc, 

reparácia okien a dverí, kúpa nového poťahu na katafalk, je nutné opraviť tiež 

keramickú dlažbu, omietku vo vnútri DS, podľa možností by bolo dobre zakúpiť 

na zimu infražiariče. 

- Knižná publikácia je už od troch  autorov vypracovaná. 

- Hlavný kontrolór podal veľmi uspokojivé  informácie z kontroly pokladničných 

dokladov futbalového zväzu. Starosta sa pri tej príležitosti poďakoval Ing. 

Miroslavovi Bajužikovi za jeho obetavú prácu. 

 

11. Návrh na uznesenie predniesol Ing. M. Bajužik. Poslanci odsúhlasili všetky prijaté 

uznesenia. 

 

12. Záver: Keďže už nikto z poslancov nemal žiadne pripomienky, starosta sa poďakoval 

za účasť a zasadnutie o 19,30 hod. ukončil. 

 

V Dúbravke, 14.03.2024 

Zapísala: Ľ. Vartašová 

 

                                                                                        Ing. Stanislav Bajužik 

                                                                                            starosta obce 

 

 

 

 

Overovatelia: Bc. Daniela Hüblerová      ............................................ 

 

                       Mgr. Peter Novák             ............................................. 

 


